
Kdaj telovadnice
Nad 6.000 pripadnikov šol-

eke mladine iz devetih šol in
petih dijaških domov, kolikor
jih je na območju krajev-
ne skupnosti Poljane, nima
ustreznih zaprtdh refcreativnih
prostorov. To stanje je skraj-
no zaskrbljujode Ln za razvoj
telesne kulture prav nič ugod-
no. So sledovi fiakultumih
dvoran, kot je fcista v gimna-
ziji Poljane, zgrajena za časa
avstro-ogrske monarhije ali pa
tista v osnovnj šold »Toneta
TomSiča«, kl so jo dobili 6
preureditvijo prstorov za kul-
turno dejavnost, da sptoh ne
govorimo o funkcionalnosti
rekreatavnoh prosborov srednje
vzgojiteijske šole, ki so jih
po sili razmer uredili z adap-
tacijo kdetnih prostorov.

Da problem rekreaoijskih
dvoran na Poljanah ni od da-
nes, nam pove tudi podatek,
da so že leta 1967 izdelali idej-
ni projekt dveh telovadnic v
okviru rekreacijskega parka na
Poljanah. Nameravali so zdru-
žiti materialna sredstva vseh
prizadetih, da bi na ustreznem
območju v okviru rekreacijske-
ga parka zgradili dve telovadni-
ci z vsemi spremljajočimi ob-
jekti. Danes, šest let pozneje,
so od vsega tega zgradili samo
garderobne prostore.

Interes je vedik in skupen,
toda sredstva so raz-bita ali
pa jih ni dovolj. Zato je šol-
ski center za blagovni promet
predlagal zidaraje dveh tipskdh
telovadnih dvoran na otarnbč-
ju med dijaškim domom »Iva-
na Cankarja« in zgradbo cen-
tra. Projekt je bil narejen ta-
ko, da bi poslopje telovadndh
dvoran okoli šast metrov po-
seglo v prostor okrog doma
»Ivana Cankarja«, to pa je za-
doščalo, da so se odgovorni
v DIC uiprli tej graditvi, če-
predtoženim načrtom, ki je
ustrezal normativom dostopa
prav so urbanisti soglašald s
svetJobe do doma »Ivana Can-
karja« ne glede na bližino no-
vega objekta. Spor še vedno
ni rešen, vendar tudi dvoran
ni. Investito-rja za zgraditev
predvidanih dveh dvoran v
okviru športnega parka še ved-
no ni, čeprav bi s tem dobili
telovadnico 16 x 20 m in dvora-
no 20 x 36 m z vsemi potrebni-
mi spremljajočimi objekti.

Morda ne bi bilo odveč, če
bi prizadete strainke na tem
območju malo raizmLslile o
združitvi sredstev za zgraditev
tega objekta, saj imajo skupen
interes.
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